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АННОТАЦИЯ 

 

1. Структура и объем дипломной работы 

Дипломная работа состоит из задания на дипломную работу, оглавления, 

реферата дипломной работы, введения, трех глав, заключения, списка 

использованной литературы. Общий объем работы составляет 57 страниц. 

Список использованной литературы занимает 6 страниц и включает 48 позиций.  

2. Перечень ключевых слов 

ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ; СУД ЕВРАЗИЙСКОГО 

ЭКОНОМИЧЕСКОГО СОЮЗА; НАЦИОНАЛЬНЫЕ СУДЫ; 

МЕЖДУНАРОДНЫЕ ДОГОВОРЫ; ДОГОВОР О ЕВРАЗИЙСКОМ 

ЭКОНОМИЧЕСКОМ СОЮЗЕ.  

3. Содержание работы 

Объектом исследования является Суд ЕАЭС как важнейший орган, 

влияющий на формирование права Евразийского экономического союза. 

Предмет дипломной работы - деятельность Суда ЕАЭС. 

Целью работы является рассмотрение проблем и перспективы развития 

Суда ЕАЭС, а также пути их решения.  

Методологическую основу исследования составляет комплекс мер 

научного познания, среди которых анализ, синтез, системный подход, 

статистический и сравнительно-правовой метод. 

Теоретическую основу исследования составляют труды армянских, 

белорусских, российских и казахских ученых таких как, Л.П. Ануфриева, Е.Т. 

Байльдинов, М.М. Бирюков, Г.А. Василевич, Е.В. Бабкина, Т.Н. Нешатаева, П.П. 

Мысливский, Ю.М. Орлова, Ю.С. Безбородов, А.А. Федерцов и других.  

Полученные итоги и их новизна. В дипломной работе была проведена 

комплексный анализ актуальных проблем Суда ЕАЭС, рассмотрена судебная 

практика Суда ЕАЭС, на основе исследования нами предлагаются пути решения 

институциональных проблем Суда ЕАЭС.  

Достоверность материалов и результатов дипломной работы. 

Использованные материалы и результаты дипломной работы являются 

достоверными. Работа выполнена самостоятельно. 

Рекомендации по использованию результатов работы. Итоги 

исследования могут быть использованы для продолжения научных 

исследований в области изучения проблем и перспектив Суда ЕАЭС.  

 

 

 

 

 

 



ANNOTATION  

1) Structure and volume of the diploma work 

     The thesis consists of the abstract to the thesis, made in two languages  

(Russian, English), introduction, main part, conclusion, list of references. In this paper, 

we study the features of the functioning of the EAEU Court, the history of its creation; 

special attention is paid to problematic issues, an analysis is made of the experience of 

the EurAsEC Court and its influence on the legal framework of the EAEU Court; 

suggests ways to solve the institutional problems of the EAEU Court. 

Theme of the diploma work "The Court of the EAEU: Problems and Prospects 

for Development". The volume of the thesis is 51 pages of text. The list of references 

contains 48 titles. 

2) List of the keywords: EURASIAN ECONOMIC UNION; COURT OF 

THE EURASIAN ECONOMIC UNION; NATIONAL COURTS; 

INTERNATIONAL TREATIES; TREATY ON THE EURASIAN ECONOMIC 

UNION. 

3) The content of the work: 

The object of the study is the Court of the EAEU as the most important body 

influencing the formation of the law of the Eurasian Economic Union.  

The subject of the thesis - the activities of the Court of the EAEU.  

The aim of the work is to consider the problems and prospects of development 

of the EAEU Court, as well as ways to solve them.  

The methodological basis of the study is a set of measures of scientific 

knowledge, among which are analysis, synthesis, a systematic approach, a statistical 

and comparative legal method. 

The theoretical basis of the study is the works of Armenian, Belarusian-Russian, 

Russian and Kazakh scientists such as, L.P. Anufrievva, E.T. Bayldinov, M.M. 

Biryukov, G.A. Vasilevich, E.V. Babkina, T.N. Neshataeva, P.P. Myslivsky, Yu.M. 

Orlova, Yu.S. Bezborodov, A.A. Federtsov and others. 

The results and their novelty. The thesis work carried out a comprehensive 

analysis of the topical problems of the EAEU Court, reviewed the judicial practice of 

the EAEU Court, and based on the study we suggested ways to solve the institutional 

problems of the EAEU Court. 

Reliability of materials and results of research. The materials used and the 

results of the thesis are reliable. Work done by yourself. 

Recommendations for the use of the results. The results of the study can be used 

to continue research in the field of studying the problems and prospects of the Court of 

the EAEU.  

 


